

Datum 18/02/2016

Tijdstip 18.00

Locatie Campus Diepenbeek – E139

Aanwezig Marlies Aerts, Frank Bax, Gerry Benaets, Pieter-Jan Dirkx Dorien Eerdeken, Axel Faes, Egon Ghoos, Valéry Frederix, Siege Geerinck, Luna Ghoos, Michael Hayen, Matthijs Kaminski, Kobe Kellens, Laurens Kempeneers, James Velghe, Jurn Krux, Roel Lambrechts, Hanne Loyens, Tom Marchand, Arne Nys, Matthijs Scheelen, Nathalie Van den Eede, Fran Wouters

Verontschuldigd Ahsan Chuhan, Ruben Degeling (volmacht aan Pieter-Jan), Jorn Geutjens, Sofie Hoste, Glenda Molenberghs, Liesbeth Oeyen, Tobias Proost (volmacht aan Marlies Aerts), Raymond Schoeman, Eva Taverna, Marion Wittenberg

Afwezig Toon Moons, Raf Veijfeijken

Verslagnemer Roel Lambrechts

Voorzitter Frank Bax

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 17/12, 5/01, 21/01

Alle verslagen worden goedgekeurd, de esthetische opmerkingen worden doorgestuurd naar Roel.

Opvolgingen:

- Michael heeft het delen van evenementen naar de studentenverenigingen gecommuniceerd. De studentenverenigingen gingen akkoord.

- Jurn heeft de reanimatiecursussen nog niet in orde gebracht.

Jurn vraagt de reanimatiecursussen na.

- De mail voor de infodagen is verstuurd naar de AV.

- De festivalbandjes zullen op een werkgroep behandeld worden.

- Het navragen omtrent het fietspad is nog niet gebeurd.

Dorien legt het probleem met het overstromen van het fietspad opnieuw voor.

- Er is nog geen mail gestuurd voor de broodjes van de evaluatievergaderingen van GLW.

Jurn zal een mail sturen voor de broodjes.

- De doodle voor de StuRa-dag is verstuurd.

Frank laat de data weten voor de StuRa-dag.

2 Studentenraad

2.1 Invulling mandaten

2.1.1 Medewerker IIW

James Velghe wordt goedgekeurd met één onthouding en alle andere stemmen in zijn voordeel.

2.2 Campusboekhandel - commissie

Vanuit de faculteit Rechten kwam de vraag of het opportuun is om een commissie op te stellen waar we problemen en voorstellen kunnen behandelen die betrekking hebben op de campusboekhandel. Zijn er veel problemen en is het nodig om hier een aparte commissie voor op te stellen.

De AV ziet niet meteen het nut in van een expliciete commissie op te richten met de campusboekhandel. Er zijn immers niet veel problemen die binnen komen en ook de boekhandel zelf is zeer toegankelijk.

De AV pleit dan ook voor een ad hoc regeling en geen oprichting van een commissie.

2.3 VVS

Terugkoppeling belangrijkste dossiers VVS.

- KULeuven is effectief uit VVS aangezien zij in het begin van het jaar het document niet hebben ondertekend.

- Er ligt momenteel een voorstel op tafel om het jobstudentenstatuur van 50 dagen naar 200 uren te brengen om op die manier studenten toe te laten om flexibeler te werken.

- Er zijn nog steeds een aantal openstaande mandaten.

3 Onderwijs

3.1 Nieuwe regeling Studievoortgangsbewaking

In het kader van slechte statistieken rond studierendementen komt er vanuit de dienst Studieloopbaanbegeleiding (een onderdeel van de Dienst Onderwijs) een voorstel tot verscherping en aanpassing van de bindende voorwaarden.

Gezien de complexiteit van het onderwerp en de nog confidentialiteit van de documenten is de leiding van de dienst SLB uitgenodigd om haar verhaal te doen.

De AV wordt uitgenodigd een standpunt in te nemen rondom de voorstelde aanpassing in het OER.

Op dit moment zijn de studierendementen in de bachelor niet geweldig goed. Het duurt voor sommige studenten zeer lang om hun bachelor te halen en de meesten blijven binnen de 1^{ste} en 2^e hangen. Deze studenten stoppen na een tijdje met hun studies aan de universiteit, maar kunnen dan ook nergens anders meer verder studeren omdat ze niet meer genoeg leerkrediet hebben. Dit gegeven wil de dienst Studieloopbaanbegeleiding aanpakken zodat deze studenten op tijd worden geheroriënteerd en een diploma gaan halen bij een andere opleiding die beter past bij de student in kwestie. Op die manier wil men de studenten zo snel mogelijk in zijn juiste opleiding krijgen zodat hij/zij zo succesvol mogelijk het diploma behaalt zodat de student ook op de arbeidsmarkt alle kansen heeft (als je 8 jaar doet over een opleiding heb je immers minder kansen dan iemand die er 5 jaar over gedaan heeft).

De Studieloopbaanbegeleiding stelt voor om het OER aan te pakken en te simplificeren: in plaats van de huidige, vrij ingewikkelde, regelgeving stelt zij voor om elk onderdeel maximaal 1 keer opnieuw te doen en dus trissen onmogelijk maken. Er wordt wel meteen bij verteld dat er uitzonderingen op zullen komen, maar dat dit nog niet volledig is uitgewerkt. Zo zal iemand wiens studierendement hoog genoeg is of iemand die slechts 1 vak moet trissen en voor de rest alles goed slaagt, toch dat ene vak mogen trissen. Dit zal echter meer uitzondering worden dan vandaag het geval is, zodat de Studieloopbaanbegeleiding genoeg mogelijkheden heeft om een student zo vlot mogelijk in de juiste richting te leiden.

Moest dit voorstel niet aanvaard worden, dan is er ook nog een plan B. Dit plan B is strikter dan het vorige en het maakt gebruik van percentages: zo zal het verplicht zijn om minimaal 30% te behalen van alle opgenomen onderdelen. Het gebruik van percentages wordt echter gezien als minder duidelijk en moeilijk te communiceren, waardoor de voorkeur van de Studieloopbaanbegeleiding uitgaat naar plan A: niet meer trissen.

Na het voorstellen wordt er over gegaan naar een discussie met de AV. De AV vraagt zich af over hoeveel studenten het gaat die geen diploma halen en nog te weinig studiepunten over hebben, dit gaat over minder dan 5% van de populatie. Daarnaast wordt er gevraagd voor wie precies de nieuwe maatregelen zullen gelden, het antwoord hierop luidt dat het de bedoeling is om dit voor alle vakken en voor alle jaren (zowel bachelor als master) uit te rollen.

De Studieloopbaanbegeleiders vertellen nadrukkelijk dat het niet de bedoeling is om studenten te pakken, maar dat het regels zijn in het belang van de student. Op deze manier hopen ze om studenten beter te doen nadenken alvorens een gefaald jaar opnieuw te doen met als risico op het einde van de rit niet meer genoeg studiekrediet over te hebben om een andere opleiding op te nemen die beter past bij de student.

Daarnaast wordt gevraagd hoe het zit met de andere universiteiten. De cijfers daar zijn vergelijkbaar met de onze, maar met ons onderwijssysteem, personeel dat zeer kort bij de student staat, zou dit eigenlijk significant beter moeten zijn dan de andere universiteiten.

Er wordt gevraagd naar cijfermateriaal: hoeveel studenten zouden effectief geholpen zijn en aan de andere kant: hoeveel studenten zouden 'onterecht' tegengehouden worden die zich na 2 jaar dus herpakken.

De vraag wordt geopperd hoe het zit met vakken die geen deel uitmaken van de kern van de opleiding, kunnen hier uitzonderingen op gemaakt worden? Hier zou in de nieuwe regelgeving inderdaad een uitzondering op

gemaakt kunnen worden. Bedoeling is om zeker de vakken die essentieel zijn aan een opleiding aan de regel onderhevig maken, maar natuurlijk: wat is essentieel?

Het standpunt van de AV luidt als volgt: voorlopig wil zij geen beslissing nemen omtrent beide voorstellen. De AV wacht graag op cijfermateriaal en voorstellen die grondig zijn uitgeschreven, inclusief alle mogelijke uitzonderingen.

Er wordt gevraagd dat alle StuRa-leden die lid zijn van het Bureau Onderwijsraad naar de volgende samenkomst gaan van 3 maart.

3.2 Nota Bekendmaking Examenresultaten

Een tweetal weken terug heeft de werkgroep vanuit de OWR rondom de problematiek van de bekendmakingstermijnen van examenresultaten plaatsgevonden. Naar aanleiding van een constructief overleg met afvaardigingen vanuit de verschillende faculteiten, worden er een aantal voorstellen gedaan om de problematiek wellicht wat te verlichten.

De AV wordt uitgenodigd om kennis te nemen van het verslag van de vergadering en de voorgestelde maatregelen beschreven in de nota goed te keuren.

De AV gaat akkoord met de nota.

3.3 Voorgestelde wijzigingen in het OER

Zonder verslag.

De vraag rijst of het mogelijk is om punten van de examens meteen mee te geven in plaats van dat er eerst een afspraak gemaakt moet worden met de professor die dan zelf de punten kan meedelen. Professoren zijn immers zelf vaak verast als een geslaagde student binnen komt voor de punten en het kost onnodige tijd. Er wordt ook opgemerkt dat sommige professoren dit meteen doen aan de hand van blackboard en studentenummers. Dit zou echter ook op het studentendossier moeten kunnen, studentenummers zijn immers relatief makkelijk te achterhalen en er heeft niemand zaken met iemand anders zijn scores.

4 Student

4.1 Werkgroep festivalbandjes verkiezingen

Er zal een werkgroep worden samengeroepen om een campagne op te stellen rond het uitdelen van de festivalbandjes op de verkiezingen, één van de maatregelen die wij zelf hebben voorgesteld in kader van de overlast in Diepenbeek.

Dorien stuurt hiervoor een mail naar de AV.

4.2 Filmavond

Willen we nog een filmavond organiseren?

De AV gaat unaniem akkoord.

5 Varia

5.1 Mededelingen

- De studentenpsycholoog is veranderd. Deze kan bereikt worden via het mailadres studentenpsycholoog@uhasselt.be

- StuRa zal een stuk van het KZR zelf schrijven, in afwachting van het rectoraat zal er een werkgroep samengeroepen worden.

De AV wil graag meehelpen en data zullen worden meegedeeld.

- In de week van 29 februari zullen er go pro's in het restaurant worden gehangen in het kader van de actie omtrent de doorstroming.

Arne zet een post hieromtrent op de StuRa-facebookpagina.

- De financiën zijn in orde en er is nog ruim voldoende om het jaar mee rond te komen.

5.2 Rondvraag

- Er wordt geopperd dat er condooms in de zakjes van bloedserieus gestopt kunnen worden. Dit is al geregeld en zal ook gebeuren.

- Er wordt gevraagd om een werkgroep op te richten binnen StuRa rond diversiteit. Er zijn immers heel grote meningsverschillen bij de leden van de andere werkgroep over wat ze allemaal willen doen en welke aanpak er gevolgd moet worden. De StuRa-werkgroep moet er voor zorgen dat StuRa met een sterk en gezamenlijk standpunt naar buiten kan komen.

De AV gaat akkoord met het voorstel.

Dorien regelt een werkgroep vóór volgende AV.

- Er wordt gevraagd of het niet handiger en makkelijker is om uitnodigingen te versturen via een google-uitnodiging.

- De KULeuven komt een campusbezoek brengen, er wordt gevraagd of er een aantal IIW-studenten van ons mee mogen gaan. Dit is een zeer goed idee, er wordt wel aangehaald dat er best op voorhand samengezeten wordt om duidelijke afspraken te maken.

- De gezondheidsmaand is gestart en nu blijkt dat de insectenburger één van de evenementen is die gepromoot wordt. Dit was oorspronkelijk toch niet de bedoeling? Deze opmerking klopt, maar de communicatie met Horeservi is niet ideaal en ze zagen hier waarschijnlijk een opportuniteit om de burger te promoten.

- Er wordt gevraagd om een werkgroep op te richten voor het idee van Humans of UHasselt, post-its en het introfilmpje.

Arne stelt een doodle op voor deze werkgroepen.

- Komen er nog truien voor de nieuwe medewerkers? Ja, dit zal volgende AV geregeld worden.

Frank zorgt voor de truien.

- Er wordt gevraagd naar de foto met Marie-Jeanne voor het opruimen van de tafels in het restaurant.

Dorien regelt de camera.

- Arne is op zoek naar (oude) smartphones om een weekje te gebruiken voor zijn thesis (Android of IOS, Windows is niet goed genoeg).

- Studenten van architectuur heeft vaak niks te eten omdat ze op vervelende uren hun middagpauze krijgen. Er wordt gevraagd om de uren uit te breiden voor het restaurant of het oude restaurant van architectuur opnieuw te openen.

Dorien vraagt dit na.

- Er zitten veel studenten van andere faculteiten in het gebouw van architectuur, maar deze studenten hebben geen respect voor het materiaal van de studenten architectuur en ze zitten soms in lokalen die eigenlijk voorbehouden zijn.

Dit is iets dat de universiteit zou moeten communiceren naar studenten. Ook de docent moet hier aandacht aan besteden en deze studenten wijzen dat ze problemen veroorzaken.

Dorien stuurt een mail met de klacht.

- Koningin Mathilde komt volgende week dinsdag (23/02/2016) de faculteit ARK bezoeken.

- Het wordt stilaan tijd voor een tweede facultaire participatie commissie (FPC) voor alle faculteiten.

- Er wordt gevraagd of er nog aan de stopcontacten gedacht is. Daar is inderdaad aan gedacht, de dienst MAT gaat haspels bestellen die in een aantal lokalen geïnstalleerd zullen worden, er zal dan gekeken worden of dit succesvol is. Het is nog niet helemaal duidelijk of er omvormers aan het onthaal komen te liggen om uit te lenen.

- Kobe brengt een modem mee voor in het StuRa-kot van campus Hasselt.